


 Important Health Warning: Photosensitive Seizures

A very small percentage of people may experience a seizure when exposed to certain visual images, including flashing 
lights or patterns that may appear in video games. Even people with no history of seizures or epilepsy may have an 
undiagnosed condition that can cause “photosensitive epileptic seizures” while watching video games. Symptoms 
can include light-headedness, altered vision, eye or face twitching, jerking or shaking of arms or legs, disorientation, 
confusion, momentary loss of awareness, and loss of consciousness or convulsions that can lead to injury from falling 
down or striking nearby objects. Immediately stop playing and consult a doctor if you experience any of these 
symptoms. Parents, watch for or ask children about these symptoms—children and teenagers are more likely to 
experience these seizures. The risk may be reduced by being farther from the screen; using a smaller screen; playing in 
a well-lit room, and not playing when drowsy or fatigued. If you or any relatives have a history of seizures or epilepsy, 
consult a doctor before playing.
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WELCOME TO F1™ 2016
Thank you for buying F1 2016, the official videogame of the 2016 FIA FORMULA ONE 
WORLD CHAMPIONSHIP™. You will have access to the full 2016 season calendar of 
21 tracks, including the brand new Baku circuit in Azerbaijan, and be able to race with 
the full roster of 22 drivers and 11 teams, including the new Haas F1 Team.

Get ready to go deeper into the world of the most prestigious motorsport than ever 
before. F1 2016 will give you unprecedented access to not only the on-track excitement 
of FORMULA ONE™, but also the back-room dealings and vehicle development that 
goes along with it.

Taking centre stage in F1 2016 will be the new Career Mode. The game allows you to 
select an avatar to represent yourself within the game’s cinematic sequences, which 
gives a closer connection to the world of FORMULA ONE than ever before. Beyond 
this, you will be able to select a unique custom number to take with you through your 
Career, which will be showcased on the results screens, car and garage. In the new 
Career Mode you can choose whichever path you want to become the World Drivers’ 
Champion, and can also join any team.

To complement the on-track experience, and to expand the realism of the Career mode, 
is a visually stunning hospitality area to act as your game hub. To bring the world of 
FORMULA ONE to life even further, in this area you will work with your Research and 
Development Engineer and Player Agent to develop your progress both on and off the 
track with the ultimate goal of being the champion. To further enhance the immersion, 
other key figures from the paddock will also be present within the hospitality areas.

We hope you enjoy the game.



 ACCELERATE

 MFD SHORTCUT / NAVIGATION  CAMERA FREE LOOK / LOOK BACK

  STEERING

 CHANGE CAMERA

  RADIO & VOICE
COMMANDS*  ACTIVATE DRS

 PAUSE FLASHBACK

 GEAR DOWN

 GEAR UP

  MULTI FUNCTION 
DISPLAY (MFD)

 BRAKE / REVERSE

CONTROLS
XBOX 360 CONTROLLER
The default controller confi guration for F1 2016 is detailed below; this can be 
changed from within the Game Options menu or the on-track Pause menu.

* Voice commands are supported only in the following languages: 
English, French, German, Spanish, Italian, Polish, Russian and Brazilian Portuguese.



BRAKE ACCELERATE

ACTIVATE DRS

MFD SHORTCUT / NAVIGATION

CHANGE CAMERA

PAUSE

MULTI FUNCTION 
DISPLAY (MFD)

FLASHBACK  

RADIO & VOICE COMMANDS*

LOOK BACK

GEAR UPGEAR DOWN

CONTROLS
RACING WHEEL
F1 2016 supports the use of the Thrustmaster T300RS racing wheel.



CONTROLS

W STEER LEFT

E STEER RIGHT

Í ACCELERATE

C BRAKE / REVERSE

a GEAR UP

z GEAR DOWN

t RADIO & VOICE COMMANDS*

1 MFD SHORTCUT / NAVIGATION UP

2 MFD SHORTCUT / NAVIGATION RIGHT

3 MFD SHORTCUT / NAVIGATION DOWN

4 MFD SHORTCUT / NAVIGATION LEFT

‚ MULTI FUNCTION DISPLAY (MFD)

w ACTIVATE DRS

x FLASHBACK

‰ PAUSE

D LOOK LEFT

P LOOK RIGHT

F LOOK BACK

c CHANGE CAMERA

KEYBOARD CONTROLS



CUSTOMER SUPPORT
EMAIL/WEB TEL

USA, Canada,
Brazil, Mexico.

custservice@codemasters.com From within the US: 646-432-6888  
From outside of the US: 0044 1926 816044  
International call charges will apply.  
English speaking only. 
Lines are open:  
0800-1300 (EST) Monday, Wednesday and Friday.  
0900-1500 (EST) Tuesday and Thursday.

CREDITS
To view the full licensing credits for F1 2016 please visit: 

WWW.CODEMASTERS.COM/F12016CREDITS



 Avertissement de Santé : Crise d’épilepsie liée à la photosensibilité

I. Précautions à prendre dans tous les cas pour l’utilisation d’un jeu vidéo 
Evitez de jouer si vous êtes fatigué ou si vous manquez de sommeil. Assurez-vous que vous jouez dans une pièce bien 
éclairée en modérant la luminosité de votre écran. Lorsque vous utilisez un jeu vidéo susceptible d’être connecté à un 
écran, jouez à bonne distance de cet écran de télévision et aussi loin que le permet le cordon de raccordement.  
En cours d’utilisation, faites des pauses de dix à quinze minutes toutes les heures.
II. Avertissement important relatif à la santé : épilepsie 
Certaines personnes sont susceptibles de faire des crises d’épilepsie entraînant des pertes de conscience dues à des 
stimulations lumineuses fortes : succession rapide d’images ou répétition de figures géométriques simples, d’éclairs 
ou d’explosions. Ces personnes s’exposent à des crises lorsqu’elles jouent à certains jeux vidéo comportant de telles 
stimulations, alors même qu’elles n’ont pas d’antécédents médicaux ou n’ont jamais été sujettes elles-mêmes à des 
crises d’épilepsie. Les symptômes peuvent comprendre les suivants : vertige, trouble de la vision, contraction des yeux 
ou des muscles du visage, mouvement involontaire des bras ou des jambes, trouble de l’orientation, confusion, perte 
momentanée de conscience ou convulsions pouvant entraîner des blessures suite à une chute ou un choc avec des 
objets à proximité.
Si vous présentez un de ces symptômes, cessez immédiatement de jouer et consultez un médecin.
Les parents doivent être particulièrement attentifs quant à la survenue de ces symptômes chez leurs enfants ou 
adolescents, plus vulnérables à de telles crises, en observant leur comportement ou en s’en enquérant auprès d’eux. 
Si vous-même ou un membre de votre famille avez présenté des symptômes liés à l’épilepsie (crise ou perte de 
conscience) en présence de stimulations lumineuses, consultez votre médecin avant toute utilisation.
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BIENVENUE DANS F1 2016
Merci d’avoir acheté F1 2016, le jeu vidéo officiel du 2016 FIA FORMULA ONE WORLD 
CHAMPIONSHIP™. Vous aurez accès aux 21 circuits de la saison 2016, dont le tout 
nouveau circuit de Baku en Azerbaïdjan, et vous pourrez courir avec les 22 pilotes des 
11 écuries, dont la nouvelle écurie Haas F1 Team.

Préparez-vous à plonger dans le monde du sport mécanique le plus prestigieux comme 
jamais auparavant. F1 2016 vous procurera non seulement de véritables sensations 
de FORMULA ONE™ comme si vous y étiez, mais il vous permettra également de vivre 
l’expérience de ce sport au sein des écuries, ainsi que de développer vos véhicules.

Nous allons maintenant vous présenter le tout nouveau mode Carrière de F1 2016. 
Ce mode de jeu vous permet de choisir un avatar qui vous représentera lors des 
cinématiques, ce qui rendra votre immersion dans le monde de la FORMULA ONE 
encore plus complète. En outre, vous serez en mesure de choisir un nombre unique 
qui vous représentera tout au long de votre Carrière. Il apparaitra notamment sur les 
écrans des scores, ainsi que sur votre véhicule et dans votre garage. Dans le nouveau 
mode Carrière vous pourrez choisir la manière dont vous allez pouvoir accéder au titre 
de Champion du monde des pilotes, ainsi que de rejoindre n’importe quelle écurie.

Afin de contribuer à l’expérience en jeu et au réalisme du mode Carrière, votre menu 
principal n’est autre qu’un sublime salon de réception. Et pour gravir encore un échelon 
dans le réalisme du monde de la FORMULA ONE, vous aurez la possibilité de travailler 
avec votre Ingénieur de Recherche et de Développement ainsi que votre Agent afin 
de progresser aussi bien sur les circuits qu’en dehors, pour vous permettre de vous 
rapprocher de votre but ultime : devenir le champion du monde. Afin d’accentuer 
votre immersion encore davantage, d’autres fonctionnalités clés de l’enclos seront 
également disponibles dans les salons de réception.

Nous espérons que le jeu vous plaira!



COMMANDES
MANETTE XBOX 360
La confi guration des commandes de la manette par défaut de F1 2016 est détaillée 
ci-dessous. Elle peut être modifi ée depuis le menu Options ou bien via le menu 
Pause pendant le jeu.

* Les commandes vocales sont disponibles seulement dans les langues suivantes : 
Anglais, français, allemand, espagnol, italien, polonais, russe et portugais brésilien.

 ACCÉLÉRER

 RACCOURCI MFA / NAVIGATION  VUE LIBRE / REGARDER DERRIÈRE

  DIRECTION

 CHANGER DE CAMÉRA

  RADIO & COMMANDES 
VOCALES*  ACTIVER DRS (aileron arrière)

 PAUSE FLASHBACK

 VITESSE INFÉRIEURE

 VITESSE SUPÉRIEURE

 AFFICHAGE 
MULTIFONCTION (MFA)

 FREINER / MARCHE ARRIÈRE



COMMANDES
VOLANT DE COURSE
F1 2016 est compatible avec le volant de course Thrustmaster T300RS.

FREINER ACCÉLÉRER

ACTIVER DRS (aileron arrière)

RACCOURCI MFA / NAVIGATION

CHANGER DE CAMÉRA

PAUSE

AFFICHAGE MULTIFONCTION (MFA)

FLASHBACK  

RADIO & COMMANDES VOCALES*

REGARDER DERRIÈRE

VITESSE SUPÉRIEUREVITESSE INFÉRIEURE



COMMANDES
COMMANDES CLAVIER

W TOURNER À GAUCHE

E TOURNER À DROITE

Í ACCÉLÉRER

C FREINER / MARCHE ARRIÈRE

a VITESSE SUPÉRIEURE

z VITESSE INFÉRIEURE

t RADIO & COMMANDES VOCALES*

1 RACCOURCI MFA / NAVIGATION HAUT

2 RACCOURCI MFA / NAVIGATION DROITE

3 RACCOURCI MFA / NAVIGATION BAS

4 RACCOURCI MFA / NAVIGATION GAUCHE

‚ AFFICHAGE MULTIFONCTION (MFA)

w �ACTIVER DRS  
(AILERON ARRIÈRE)

x FLASHBACK

‰ PAUSE

D REGARDER À GAUCHE

P REGARDER À DROITE

F REGARDER DERRIÈRE

c CHANGER DE CAMÉRA



SUPPORT CLIENT
EMAIL/WEB TEL

USA, Canada,
Brazil, Mexico.

custservice@codemasters.com From within the US: 646-432-6888  
From outside of the US: 0044 1926 816044  
International call charges will apply.  
English speaking only. 
Lines are open:  
0800-1300 (EST) Monday, Wednesday and Friday.  
0900-1500 (EST) Tuesday and Thursday.

CRÉDITS
Pour consulter tous les crédits de licences de F1 2016, veuillez vous rendre sur :  

WWW.CODEMASTERS.COM/F12016CREDITS


